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Ondersteuningsplanraad SWV-PO-MH 

 

Verslag bijeenkomst: 27 mei 2025 

 

Aanwezig: E. van Groningen, J. Jansen, S. van der Meer-Bade, J. Riesewijk, A. Oostijen, 

C. Dreschler 

 

Dagelijks bestuur: D. Rasenberg en M.Terpstra  

 

Afwezig met bericht: OPR: A. Veldman, F. Boxman, E. van Leeuwen 

     

Locatie: Bachstraat 3, 2807 HZ Gouda 

 

1.Opening door de voorzitter 

De voorzitter heet iedereen welkom.  

2.Mededelingen  

Na de bijeenkomst is er een interview met enkele leden van de OPR voor de nieuwsbrief 

van het samenwerkingsverband. Er wordt een foto gemaakt van de OPR-leden. Het 

streven is om de bijeenkomst om 21:00 uur te sluiten.  

Onderwijs Primair heeft een nieuwe kwaliteitsmedewerker op het bestuurskantoor: dit is 

mw. H. te Witt. Zij is afkomstig van BOOR.  

S. Bade heeft op een prettige manier kennis met haar gemaakt.  

 

3. Agenda  

Deze wordt gevolgd. 

 

4. Voorbereiden op het werken aan meer inclusie en het ondersteuningsplan in 

de verschillende gemeenten van het samenwerkingsverband (terugkoppeling 

ALV van 11 april /aanwezigheid ALV 20 juni) 

*Tijdens de laatste ALV van 11 april j.l. zijn een aantal punten uit het 

ondersteuningsplan geëvalueerd op dezelfde manier als bij de OPR in maart van dit jaar. 

Het vervolggesprek is op vrijdag 20 juni. Het DB wil hier graag een vertegenwoordiging 

van de OPR bij.  

Met H. Bezemer is een proeftuin gestart in de Krimpenerwaard onder de noemer: “Geen 

kind de Krimpenerwaard uit.” Met deze ervaring is er gesproken met bestuurders, 

gemeenten over inclusie en hoe doen wij dat dan? 

In Gouda heeft het SWV zelf aangezet om samen met de gemeente een plan te maken 

over meer inclusie en over de inzet van de middelen voor jeugdhulp een beetje te 

beteugelen. In Gouda gingen er 1 op de 6,8 leerlingen naar geïndiceerde jeugdhulp. Dat 

is veel te veel. Gezamenlijk is er een plan van aanpak gemaakt dat op 20 mei in het 

college is besproken en waar een akkoord op is gegeven. 

Ervaringen van het Koningskwartier worden ook meegenomen in de opmaat naar de 

bijeenkomst van 20 juni a.s.  

De rol van de OPR is meepraten. S. Bade-van der Meer, J. Jansen en E. van Groningen 

zullen aanwezig zijn.  

Na het gesprek zal na de zomer het een en ander op papier gezet worden. 

 

5.Bijeenkomsten integraal arrangeren - najaar 2025 

Op het niveau van gemeenten wil het SWV het gesprek voeren met betrekking tot 

integraal arrangeren. Er gaan bijeenkomsten georganiseerd worden. De uitnodigingen 

betreffen: 
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1. Bodegraven – Reeuwijk: Woensdag 17 september: 9:00 - 13.00 uur 

2. Gouda Noord: Woensdag 24 september: 12.00 – 16.00 uur 

3. Gouda Oost: Dinsdag 30 september: 9.00 – 13.00 uur 

4. Gouda West: Dinsdag 7 oktober: 12.00 – 16.00 uur 

5. Waddinxveen: Donderdag 2 oktober: 12.00 – 16.00 uur 

6. Zuidplas: Dinsdag 7 oktober: 9.00 -13.00 uur 

7. Krimpenerwaard: Dinsdag 4 november: 9.00 - 13.00 uur (Waardbijeenkomst) 

 

De scholen uit Boskoop sluiten aan bij SWV PO Rijnstreek als het integraal arrangeren 

betreft en bij de bijeenkomst in Waddinxveen of Bodegraven-Reeuwijk voor het 

voorbereiden van het ondersteuningsplan. 

 

Er is steeds gekeken naar de behoeften van het kind, maar je kunt ook verder kijken. 

Hoe organiseer je dingen ter ondersteuning van de leerkracht en voor de school. 

*Vraag OPR: Komt er een blauw boekje 2? 

Ja, dat wordt voorbereid. Het SWV heeft N. Pameijer erbij gehaald om mee te kijken 

naar de OPP’s en de groeps-OPP’s. 

Met de contouren uit het gesprek van 20 juni zal het gesprek met de gemeenten op 

niveau worden aangegaan. Het doel is om input op te halen voor het 

ondersteuningsplan. 

In september beginnen de gesprekken per gemeente, waarbij de gemeente Gouda in 

drieën gesplitst is. Hiervoor wordt de OPR ook uitgenodigd. M. Terpstra stuurt data door. 

Ieder kan zich aanmelden voor een bijeenkomst in zijn of haar nabijheid. 

 

6. Ontwikkelingen dekkend netwerk 

De focus ligt op de ontwikkeling cluster 4. Dit loopt stroef. Volgend jaar wordt er met 

een groep gestart bij de Watervogels in plaats van met twee. Besturen hebben de 

intentie om het samen te gaan doen en het niet alleen bij de Groeiling te laten. Het is in 

grote lijnen niet goed gegaan met het starten. D.R. heeft drie zaken afgesproken met de 

Watervogel:  

1. Opruimen  

2. Er worden portretten gemaakt van lln waarvoor je straks kunt zeggen hier willen wij 

als Watervogel een aanbod voor hebben. Dit wordt gedaan aan de hand van alle TLV’s, 

die de afgelopen twee jaar zijn aangevraagd voor cluster 4. Binnen de begroting van het 

SWV is geld vrijgemaakt, zodat er (wanneer het nodig is) gefaciliteerd kan worden. 

Zorgpunt! 

3. Hulp bij opbouw van de school. 

 

7. Stand van zaken onderwijs in de dagbesteding 

Er wordt gewerkt aan het gestructureerd organiseren van de dagbestedingssetting 

binnen de gemeenten. Dit betekent: mensen uit het onderwijs geven les in de 

dagbesteding en mensen van de dagbesteding zijn betrokken in het onderwijs. 

Er is een pilot gestart in de Krimpenerwaard bij Groei en Bloei. Een leerkracht is 

aangetrokken die nog het gesprek met Groei en Bloei moet voeren. Als het allemaal klikt 

dan begint zij in juni met een kwartiermaker bij Groei en Bloei om rond te kijken en een 

beetje te verkennen. Vanaf augustus wordt er gestart. Als het werkt (evaluatie eind 

december 2025) dan is het voornemen om dit bij alle dagbestedingen zo te doen. Er 

wordt geen klasje gemaakt; Deze interventie is gericht op terugkeer naar school! 

* De OPR hoopt dat er ook ondersteuning kan zijn voor de ouders. Zodat je ècht met 

elkaar kunt werken aan terugkeer naar school. 

NB. Het SWV wil wel kijken naar kinderen die meer prikkelgevoeliger zijn, opdat er een 

combinatie gemaakt kan worden met het regulier onderwijs, zodat deze kinderen een 

plek hebben waar zij even kunnen rennen en vliegen, waardoor niet alle leerlingen met 

externaliserend gedrag meer naar Rotterdam hoeven te gaan.  

* OPR: Het is goed dat het er is, maar het hoeft niet sterk gepromoot te worden. Het is 

een tussenoplossing met het idee dat je de kinderen kunt blijven binden aan school. 

Gaandeweg verstaan de gemeenten en het SWV elkaar beter. Als er scholen zijn die 
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denken dat er kinderen dreigen uit te vallen, kunnen die aangemeld worden bij het SWV 

en dat er vanaf dat ogenblik geprobeerd gaat worden om bij te schakelen van wat nu in 

de dagbesteding zit. Zorg dat zij niet uitvallen. 

*OPR: Er wordt gezegd: gemeenten werken samen, maar loopt dit ook ècht? 

Gemeenten hebben zichzelf een gemeenschappelijke regeling opgelegd met een eigen 

begroting, zij mogen er nu niet meer alleen over besluiten. 

  

8. Richtlijnen afgifte TLV 

De beoordelingskaders worden omgezet in handelingsgerichte thermen. Het ziet er dan 

hetzelfde uit als in Rijnstreek, Leiden, Bollenstreek tot in Den Helder. Ondersteuning 

door N. Pameijer is hierbij gevraagd. Deze TLV wordt een nieuw document dat 

vastgesteld moet worden. Men laat dit proces meelopen met het ondersteuningsplan. De 

OPR wordt ook hierin meegenomen. 

 

9. Stand van zake BPO 

Het SWV stimuleert de scholen om BPO steeds meer in te zetten op ondersteuning van 

de leerkracht, de groep, het team, de school. Dus meer kijken naar de context. Wanneer 

je BPO voor de zomervakantie al hebt aangevraagd, start je het nieuwe schooljaar 

effectiever. 

Een schoolaanvraag geeft meer mogelijkheden voor de inzet van de BPO. Als je dan voor 

een individuele leerling iemand zou willen laten meekijken voor een BPO, dan kun je 

intern een document maken, ouders laten ondertekenen en dan kan de BPO-er in de klas 

meekijken. Hiermee stimuleer je ook het inclusief denken met de vraag: “Wat kun je in 

de context doen?”. De Nieuwsflits (nieuwsbrief van BPO) van mei 2025 wordt 

doorgestuurd.  

 

10. Stand van zaken jaarverslag 2024 

Het jaarverslag is gemaakt en momenteel is de accountant ermee bezig. Er is opeens 

weer meer geld, omdat tegen de eenmalige korting landelijk bezwaar is gemaakt. Het 

ministerie kon hier tegen in beroep gaan, maar heeft het niet gedaan. Hierdoor is nu 

ongeveer 2,5 ton meer in kas gekomen. Dit moet uiteraard aangepast worden in het 

jaarverslag. 

 

11. Jaarplanning OPR  

Deze wordt aangevuld en zo spoedig mogelijk verstuurd aan de leden OPR en het DB.  

 

12 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Actiepuntenlijst 

 

Actie Wie Wanneer 

Oproep voor nieuwe OPR-

leden  

Alle OPR-leden Bij eigen bestuur 

Notulen 27 mei 2025 op de 

site 

secretaris z.s.m. 

Jaarplanning 25-26 

completeren en versturen 

secretaris z.s.m. 

 

Volgende OPR bijeenkomst: Dinsdag 24 juni 2025  

 

Punten voor de agenda: 

- Financieel jaarverslag 

- Ondersteuningsplan SWV-PO-MH 2026-2030 

- Accountantsrapport 

- Evaluatie functioneren OPR 

- Samenstelling OPR 2025-2026 en rolverdeling 
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